

CONCORD



C1 Chronograph All Black

This all black CI chronograph radiates unequivocal power: its ultra-complex case comprising 53 elements and measuring 44 mm diameter and 16.7 mm thick features a black PVD coating, a protective ring with self-locking screws and paws surround the bezel. These bastions guardians shelter a spectacular 3.3 mm thick sapphire crystal that appears to literally spring out of the dial, revealing a triple-layer carbon structure with the signature Concord seconds disc. This self-winding COSC-certified chronograph will delight thrill seekers.

Movement	Automatic, Valgranges A07.211, COSC-certified chronometer, 28,800 vib/h, 4 Hz, 25 jewels, snailed bevelled rotor, Côtes de Genève decoration, 48-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, date, chronograph
Case	Steel, 44 mm Rubber-coated protective side-screwed ring enhanced with 8 decorative elements on the bezel Steel, rubber and composite crown with C1 logo Sapphire crystal with anti-glare treatment on both sides Transparent screw-down case-back Water-resistant to 200 m
Dial	Black carbon fibre Rhodiumed hands and hour-markers with Superluminova Hour, minute and seconds counters at 6, 12 and 9 o'clock Date window at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Black vulcanised rubber with folding clasp

CONCORD



C1 Chronograph All Black

Puissance sans équivoque pour ce chronographe C1 all black : boîte de grande taille des plus complexes - 53 éléments au service de 44mm de diamètre et 16.7mm d'épaisseur - traitée PVD noir, anneau de protection avec vis auto-bloquantes et griffes cerclant la lunette. Ces bastions protègent la spectaculaire glace saphir de 3.3 mm d'épaisseur qui semble littéralement émerger du cadran, dévoilant une structure carbone en 3 couches avec l'emblématique disque des secondes signé Concord. Certifié COSC, ce chronographe automatique ravira les amateurs de sensations fortes.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre Valgranges A07.211, certifié chronomètre COSC, 28'800 Alt/h, 4 Hz, 25 rubis, rotor biseau colimaçoné, décor Côtes de Genève, réserve de marche de 48 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date, chronographe
Boîtier	Acier, 44 mm Anneau de protection gainé de caoutchouc, vissé latéralement et réhaussé de 8 éléments sur la lunette Couronne en acier, caoutchouc et composite, avec logo C1 Glace saphir avec traitement antireflet des deux côtés Fond transparent vissé Étanche à 200 m
Cadran	Noir en fibre de carbone Index et aiguilles rhodiés avec Superluminova Compteurs des heures, minutes et petite seconde à 6h, 12h et 9h Guichet date à 3h
Bracelet	Caoutchouc vulcarboné noir avec boucle déployante